



## Protokoll styrelsemöte S20 2010-08-31

<b>Närvaro:</b>	Sofia Mattsson	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Albin Rosberg	SRD-ordförande
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Miriam Friberg	Informationsansvarig på TLTH

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägg:
- §9.5 Nollegasquen
  - §9.6 Läskmaskin till bordershoppen
  - §9.7 Kårsafarit
  - §9.8 Linslock till projektorn
- §5 Föregående mötesprotokoll Protokoll S17 godkändes med tillägget att ett "A" skall läggas till i slutet på Fredrik Anderssons namn för att särskilja mellan Fredrik A. och Fredrik K.
- §6 Information från Kåren Kårrepresentant Miriam F. meddelar att kåren vill låna sektionsens grillar till Kårsafarit, vilket styrelsen **beslöt** att tillåta. Hon berättar också att inskrivningen går väldigt bra, med nu ungefär 1 700 inskrivna. Kårens nyhetsmail ska byta namn från "Litet Ordo" till "Kårnytt".
- §7 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporterat:
18	Sofia M.	Policydokument	S10 2009	S22 2010
3	CC, Sofia	Skyltning till iDét	S17 2010	S22 2010
4	KM, SexM	Uppd. utlåningspolicy	S18 2010	S22 2010
5	CC, Sofia M.	Micro/Cedervall	S19 2010	S23 2010
6	Anders E.	Visa- och/eller ICA-kort till Café	S19 2010	S22 2010
7	Anders E.	Uppd. bordershop	S20 2010	S23 2010



§8 Utskottsrapporter

Fredrik A. berättar att han har varit på banken och att hans fack för nuvarande är tomt på papper som behöver behandlas. Han berättar också att han skall ha ett möte med Staben på söndag angående det ekonomiska läget.

Daniel P. berättar att han har tryckt upp planscher till sektions-safarit samt vikt bordsryttare som nu finns placerade runt om i iDét.

Fredrik K. förklarar att Staben vill ha fler sångböcker, och att han ska försöka beställa nya snarast. Fredrik K. säger att han också skall försöka ha ett möte med Staben inom en snar framtid.

Mikael R. håller fortfarande på att bygga upp Industrimästeriet, och tittar nu på att försöka starta upp en delgrupp som ska jaga företag. Han berättar också att just nu går det bra, med mycket folk som har skrivit upp sig. Han skall dock försöka anordna ett möte där de ska gå igenom det nuvarande budgetunderskottet. Mikael R. förklarar också hur han har tänkt att se över hur sektionens sponsorer skall behandlas.

Cristian C. A. berättar att han har lagat en massa saker i iDét, och att han är jättebitter för att linsskyddet till projektorn har försvunnit.

Albin R. hade pluggfik dagen innan, och även om många nollor kom, så stannade de inte särskilt länge; antagligen för att de inte hade så mycket att faktiskt plugga på. Albin menar också att pluggfik inte fyller så stor funktion första veckan. Det behövs dock mer folk att hjälpa till med pluggfiken!

Anders E. berättar att cafét har fått mer läsk! Tydligt har det också blivit problem med Axfood, företaget som står för sektionens pantsäcker. Anders säger dock att han ska försöka reda upp det. Det verkar också ha blivit problem med tryckeriet som ska trycka upp Cafés tygmärken.

§9 Ekonomisk status

Inget att rapportera.

§9.5 Nollegasque

Styrelsen **beslöt** att som vanligt befinna sig på gasquen för representation, men att potentiella respektive måste betala för sig själva.

§9.6 Läskmaskin till bordershoppen

Anders E. berättar att en viss John "Aris" erbjuder sig att bygga en läskmaskin till bordershoppen för ca 1 500 kr och att det skulle hjälpa mot det ganska höga svinnet som bordershoppen dras med.

Majoriteten av styrelsen menar dock att det först och främst bör visas upp mer konkreta ritningar till detta bygge för att försäkra



- sig om att detta faktiskt är möjligt att genomföra, innan några beslut kan tas. Styrelsen **beslöt** efter en längre diskussion att lägga till frågan till beslutsuppföljningen och flytta fram den till S23.
- §9.7 Kårsafarit                      Sektionens deltagande i kårsafarit gicks igenom och styrelsen **beslöt** att Daniel P. ska lägga till en mötesplanerare på hemsidan så att styrelsen kan klicka i vilka tider de kan sitta vid sektionens bås på safarit.
- §9.8 Linslock till projektorn                      Cristian C. A. är mycket bitter över det försvunna linslocket till projektorn och berättar att folk gärna får hjälpa till med att leta efter det.
- §10 Meddelanden                      Cristian C. A. påminner om att det snart är FlyIng, samt Sofia M. lägger till att det snart också är Mansgris.  
Fredrik A. berättar att den 16 september är det fullmäktigmöte.
- §11 Övrigt                              Det diskuteras kort om kreditkortsläsare till sektionen, men styrelsen kommer snart fram till att det inte är någon bra idé då det skulle innebära för stor tappad vinst per betalning för att det ska kunna vara rimligt för sektionen.
- §12 OFMA                              Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12.51.
- Vid protokollet                      Justeras
- Daniel Perván                      Sofia Mattsson  
Sekreterare                          Ordförande